To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL INSURANCE	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التأمين الوطنية
Date: 05-12-2023 02:36:55 PM	التاريخ: PM 02:36:55 2023-12-05
Subject: Other Material Information	الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
NATIONAL INSURANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة التأمين الوطنية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجومري
Date of event: 05-12-2023	تاريخ الحدث الجوهري: 05-12-2023
Material changes in the Company's credit rating, if any, and changes thereto	التغيرات الهامة على التصنيف الائتماني للشركة إن وجد وأي تغيير يطرأ عليه
Based on the issuing companies' disclosure instructions, accounting standards, and auditing standards, we are pleased to inform you that the global rating agency (A.M.BEST) has confirmed and affirmed the financial strength rating of the National Insurance Company for the year 2023 (B) and the long-term credit rating (BB) with a stable outlook. One of the most important strengths that were relied upon in the company's classification is the strength of the company's balance sheet, which was estimated by it, in addition to its good operational performance.	استنادا لتعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق يسرنا اعلامكم ان وكالة التصنيف العالمية (BEST.M.A (قد أكدت وثبتت درجة تصنيف القوة المالية لشركة التأمين الوطنية للعام 2023 (B (ودرجة التصنيف الائتماني طويل الاجل (BB (مع نظرة مستقبلية مستقرة، ومن أبرز نقاط القوة التي تم الاستناد اليها في تصنيف الشركة مي قوة الميزانية العمومية للشركة والتي تم تقديرها من خلال بالاضافة الى اداءها التشغيلي الجيد.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Ismael Abualrous	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Ismael Abualrous